
 

Jelentés a tőrszakbizottsági ülésről 
 

Ideje : 2015.05.12. 12 óra 

Helyszín: Építők Sportpálya Vívóterme 

 

Miután péntek este kaptuk meg az értesítést, hogy véleményezzünk szakmai dolgokat, 

így egyes bizottsági tagok nem tudták megváltoztatni a programjukat. Tőlük e-mail-ben 

kértem véleményt. 

 

Résztvevők.  

Szelei István (Shanghai-ba utazik, ezért nem tudott megjelenni ) 

Salamon Beatrix (Iskolai vívás oktatás miatt nem tudott megjelenni.) 

Magyari Ágnes 

Steiner Róbert 

Makai Tamás 

László Dezső 

Kessler Zoltán (motorbalesetet szenvedett a gyűlésre való utazás közben, délelőtt 

orvosi ellátásban részesült) 

Részt vettek: 

Solti Antal bizottság vezető 

Érsek Zsolt – fegyvernemi vezetőedző 

Marco Goncalves 

Szirmai Benedek  

Kiss Tibor 

 

A bizottsági tagok egyetértetnek az előterjesztéssel. 

 

 

Témák: 

 

1. Dunavarsányi edzőtovábbképzés 

 

Nagyszerű lehetőséget nyújtott mindenki számára. Bemelegítés, lábmunka, iskolaadás, 

nyújtások, erősítések, pszichológiai képzés…. Kiváló előadók voltak. Mind a három 

fegyvernem érdekelt volt. Nagyszerű program. Évente legalább egyszer kell megtartani, 

és emellett fegyvernemeknek külön-külön speciális képzéseket kell  tartania. 

 

 

2. Az Európa Bajnokságra csapat előterjesztés véleményezése 

 

A bizottság tökéletesen egyet ért azzal, hogy a ranglistát kell figyelembe venni. Annyi 

módosítás jövőre, hogy meg kell gondolni a 3+1 fő helyetti 2+2 főt, egyéniben és 

csapatban. 

 



 

3. Universiade  

 

A bizottság egyet ért azzal, miszerint a bizottsági kapitány úgy gondolja, hogy olyan 

versenyzőket kell kiküldeni akik az edzéseken (keret) és edzőtáborokban is részt 

vesznek, és segítik a válogatott versenyzők felkészülését.  

 

4. Egyebek 

 

A bizottság kéri, hogy a szakmai vezetés a versenynaptár tervezetett kiírja.  

A pontversenynek az előzetes tervezetét, különösen a hétvégi előválogatókra. 

Különösen a Satelit versenyekre, hogy hova számítanak az olimpiai válogatás 

szempontjából. 

A tőr klubokat előzetesen jelentkezzenek a Fülöp Mihály versenyek és egyéb 

korosztályos versenyek megrendezésére. 

Ezenkívül bármilyen javaslat van, azt kérném írásban jelezze. 

 

 

Solti Antal 

mesteredző 

tőrszakbizottság elnök 


